
Referat fra Rotarymøte 3.10.2023 

Godt oppmøte: 55%, 32 Rotarianere 

Selma vikarierte for presidenten og ønsket velkommen. Hans Narverud hadde et kort innlegg 

om yrkesmessen som arrangeres 26.10 på Klokkerjordet skole for samtlige 10-klassinger og 

elever på videregående skoler i kommunen. Rotary skal hjelpe l med organisering den 

dagen og s lle med 12 stk. Hans ber om 6 fra vår klubb og 6 fra Sande Rotaryklubb.  

Øivind Haugen hadde tre minu  og fortalte først at yrkeskodeksen i håndboken har 8 

punkter.  Bjørn skal legge ut en link på hjemmesiden. Dere er fortalte han om det planlagte 

flyktningmo aket på Nedre Gausen.  Appartments har holdt informasjonsmøte for naboer. 

Både den vernede trebygningen og murbygningen skal brukes og lpasses nå. Alt skal være 

klart senest 1.11. Det er forventet at 150 flyktninger kommer, 80-85% ukrainere, mest 

kvinner og barn. Naboene synes det er posi vt at byggene brukes og er posi ve. Det er 

forventet at mange som kommer har helseu ordringer, og det vil skape press på 

kommunenes helsetjenester. 

Ole Herman Nordby hadde dagens hovedinnlegg om Botne Skiklubb. Han har overta  som 

leder av klubben i år, og orienterte om krisen som har vært i klubben, etablering av et ny  

styre og igangsa e ak viteter. Klubben er 100 år i år, og det ble markert med NM i 

orientering i sommer. Det gamle styret hadde kastet kortene og nye kre er klarte ved stor 

dugnadsinnsats å lage et prikkfri  arrangement.  Flere fra Rotary bidro l de e.  Ole Herman 

karakteriserte krisen som har vært mest som en styrekrise. Blant annet forelå ikke 

årsregnskap l første årsmøte og et ny  årsmøte ble avholdt på Borgen.  250 mø e og det 

ble reist mis llit l deler av det gamle styret.  I alt har det vært 4 årsmøter, det siste i august 

for å avslu e regnskap for 2022.   

Klubben er organisert med et hovedstyre og egne styrer for hver av gruppene som er 

orientering, friidre , hopp, alpint og langrenn. I llegg er klubben, sammen med 

Turis oreningen, eier av IS Botneløyper. Det er en egen organisasjon som kjører løyper på 

dugnad. Klubben har mange anlegg, og det kreves stor dugnadsinnsats for å holde 

Botnestua, Breimyr og alpinanlegget i orden. Snøproduksjon se es i gang så snart det blir en 

kuldeperiode og alpinanlegget er planlagt åpnet igjen l vinteren. 

Botne skiklubb lbyr mange ak viteter innen ski, friidre  og orientering.  Det bidrar l å 

gjøre kommunen l et bedre sted å bo og unik i Ves old.   
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